
 
 
                            
 
     

                   Årsmelding fra fiskeutvalget 2022 
Fiskeutvalget i sjff har bestått av leder Jørgen Nordsether og medhjelper Kai Nordsether. 
Vi har kun hatt fokus på å drifte nordelva denne sesongen 
 
Før denne sesongen gjorde vi noen grep både i forhold til kortsalg og kvoter.  
Vi fjernet muligheten til å kjøpe sesongkort og vi innførte sesongkvote på maks. 10 villaks pr. 
fisker. Dette fikk litt blandet mottagelse, men resultatet i form av solgte døgnkort var positivt. 
For å kompensere disse grepene ble døgnkortprisen satt ned med kr. 50. 
Villaksen har stort fokus som truet og det er derfor forventet at vi som forvaltere av nordelva 
tar noen grep i riktig retning. 
 
Sesongen 2022 var preget av mye regn. Dette førte til at laksen gikk jevnt opp hele sesongen 
og vi må betegne fiskeforholdene som gode. Det ble fisket 137 laks med samlet vekt 378 kg. 
Største laks veide 7,8 kg. Sesong fra 15 juni til 15 august. Døgnkvote 1 villaks. 
 
Det ble solgt 326 døgnkort som gav en brutto omsetning på kr. 61 640. 
Sjff sin andel av dette ble kr. 5476. 
Det ble innleid krattknuser som ryddet veikantene på nedre del av veien. Dette ble betalt av 
sjff. 
 
Vi tar med litt om framtida til nordelva. 
Pr. i dag er elva åpen for fiske etter dispensasjon gitt i forhold til koronaproblemene. Signaler 
fra statsforvalteren sier klart at om ikke pliktig organisering er ferdig i løpet av første kvartal 
2023 så vil elva bli stengt for fiske. 
Vi har hatt kontakt med representant for grunneierne og blitt fortalt at det jobbes med saken 
og at det forhåpentligvis blir en løsning innen fristen går ut. 
 
Nordsether 2/2- 23 
Fiskeutvalget i SJFF. 


